

# 基督教宣道會錦綉幼稚園通告 (第 21 / 22-50 號)

## 有關全日班下午留校照顧事宜

敬啟者：

本校於 2022 年 4 月 11 日接獲教育局通告「有關學校復活假期後恢復面授課堂的安排」事宜。通告內容提及「有關照顧學生的其他需要」指出「需回校被照顧的學生須在本年 5 月 15 日當天已完成接種一劑疫苗並超過十四天；並依時接種第二劑疫苗。」幼稚園可為留校接受照顧服務的學生提供在校午膳。

本園全日班學生如有需要下午留校被照顧服務，懇請家長於 2022 年 5 月 6 日前書面向校方申請；並說明留校照顧的原因，校方將於 5 月 11 日前將結果通知家長。如有查詢可致電：2471 6461 與林校長聯絡。有勞之處，敬希體諒！

此 致

各 級 全 日 班 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長： 林琮美 啟  
林琮美

2022 年 4 月 14 日

### 回條

\*家長除書面申請外須填寫下列資格，一併交回。

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_

1. 是否康復者：是 / 否 康復日期：\_\_\_\_\_

\*需交回「2019 冠狀病毒病測試陽性人士記錄」影印本

2. 注射疫苗情況

未注射	第 1 針注射日期	第 2 針注射日期	備註

**C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-50)**  
**Regarding the care of whole-day classes in the afternoon**

14<sup>th</sup> April, 2022

Dear Parents :

Our school received a notice from the Education Bureau on "Arrangements of Resumption of Face-to-Face Classes after Schools' Easter Holidays " on 11<sup>th</sup> April ,2022. The content of the notice mentions "Care for Students with Other Needs" and states that "students who need to go back to school to be taken care of should have received one dose of vaccine (and have received one dose of vaccine for more than 14 days on 15<sup>th</sup> May 2022) and the second dose of vaccine in accordance with the relevant schedule." Kindergartens can provide school lunches for students who remain in the school for care services.

Full-time students of our kindergarten will be taken care of if they need to stay on campus in the afternoon. Parents are requested to apply in writing to the school before 6<sup>th</sup> May, 2022, and explain the reasons for staying at the school. The school will notify the parents of the result before 11<sup>th</sup> May. For enquiries, please contact Principal Lam at 2471 6461.

Yours sincerely,



Helen Lam  
Lam King Mei Helen  
The Principal



Reply slip

\*In addition to the written application, parents must fill in the following qualifications and return them together.

Student Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_

1. Rehabilitation: Yes / No Date of Rehabilitation: \_\_\_\_\_

\*A photocopy of the "Record of Persons Infected with COVID-19" must be returned

2. Vaccination situation

Unvaccinated	Date of received one dose of vaccine	Date of received second dose of vaccine	Remark